



ကိုဗစ်-၁၉ နောက်ဆုံးအခြေအနေနှင့်ပတ်သက်သောထုတ်ပြန်ကြေညာချက်

၂၀၂၁ခုနှစ် ဇွန်လိုင်လ ၃၀ရက်နေ့

လတ်တလောကာလတွင် မြန်မာနိုင်ငံနှင့်ထိုင်းနိုင်ငံနှစ်ခုလုံးသည် ကိုဗစ်-၁၉ ကပ်ရောဂါကိုဆိုးဝါးပြင်းထန်စွာ ခံစားနေရလျက်ရှိပြီးအထူးသဖြင့် Delta မျိုးကွဲသို့အလွန်ပြင်းထန်သော ဆင့်ပွားကူးစက်မှုမျိုးကွဲအသစ်ကိုခံစားနေရပါသည်။ မြန်မာနိုင်ငံနှင့်နယ်စပ်ခြင်းထိစပ်နေသောထိုင်းနိုင်ငံတော့ခရိုင်အတွင်း၌ ပိုးကူးစက်ခံရသောလူနာများလည်းနေ့စဉ်နှင့်အမျှ တိုးပွားလျက်ရှိကြောင်းမြင်တွေ့နေရပါသည်။ မဲဆောက်မြို့နယ်တွင် ကိုဗစ်-၁၉ လှိုင်းကို ဇွန်လ၏အစောပိုင်းရက်များမှ စတင်ကာခံစားခဲ့ရပြီးအများအားဖြင့် ဇွန်လတစ်လလုံးအတွင်းစတင်ခံစား ခဲ့ရပါသည်။ ယခင်ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါကူးစက်မှုဖြစ်စဉ်မှာပြတ်တောင်းပြတ်တောင်းသာရှိခြင်း (သို့မဟုတ်)နေ့စဉ်အလိုက်ကူးစက်ခံရမှုမရှိသလောက်ပင် ဖြစ်ခဲ့ပါသည်။မဲဆောက်မြို့နယ်အတွင်းရောဂါကူးစက်ခံရမှုများမှာပြင်ပမှကူးစက်ခံမှုများဖြစ်ပြီးအများအားဖြင့်မြန်မာနိုင်ငံမှ ထိုင်းနိုင်ငံသို့ ဝင်ရောက်လာသောခရီးသွားများ၊ ထိုင်းနိုင်ငံအတွင်းကူးစက်ခံရခြင်းတို့ဖြစ်ပါသည်။

မည်သို့ပင်ဖြစ်စေ၊ ဇွန်လ ၂၇ရက်နေ့တွင်နယ်မြေဒေသအတွင်းရှိစက်ရုံအချို့တွင်ရောဂါကူးစက်ပြန့်ပွားမှုအလွန်များပြားစွာ ဖြစ်ပေါ်လာခဲ့ကြောင်းရှာဖွေတွေ့ရှိရသည်။ ဇွန်လ ၂၇ ရက်နေ့တစ်ရက်တည်းတွင် ကူးစက်လူနာ (၇၇)ဦးရှိခဲ့ပြီးနောက် တစ်ရက်တွင်(၄၅၅)ဦးရှိခဲ့ကြောင်းတွေ့ရှိမှတ်တမ်းတင်ထားခဲ့သည်။ ထို့အတွက် ရောဂါကူးစက်ခံရသူများကို ရှာဖွေဖော်ထုတ်ရန်၊ သီးခြားခွဲထားရန်နှင့်တစ်ဦးချင်းစီအားကုသပေးရမည့်လုပ်ငန်းစဉ်သည်ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းများအပေါ် ရုတ်တရက်ပြင်းထန်သောပူပင်သောကန့်ဝန်ထုတ်များဖြစ်ပေါ်စေခဲ့ပါသည်။ ထိုအချိန်မှစတင်ကာ၊ရောဂါပိုးကူးစက် ခံရသည့်လူနာများလည်းနေ့စဉ်နှင့်အမျှပိုမိုများပြားလာခဲ့သည်။

ဇွန်လိုင်လ ၂၉ ရက်နေ့ ကြာသာပတေးနေ့၌တော့(ခ)ခရိုင်တွင်ရောဂါကူးစက်ခံရသူ (၁၆၃)ဦးရှိကြောင်းဖော်ထုတ်နိုင်ပြီး ထို့အထဲ၌မဲဆောက်မြို့အတွင်း၊မယ်တော်ဆေးခန်းမိသားစုအိမ်များနှင့် နီးစပ်မြို့နယ်များဖြစ်သည့် ဖုတ်ဖရာ၊မယ်လမ၊ နှင့်ထဆောင်ယန်းတို့တွင် ပိုးတွေ့လူနာပေါင်း (၁၅၀) ကျော်ရှိခဲ့ပါသည်။ ၂၀၂၁ခုနှစ် ဧပြီလ ၁ ရက်နေ့မှ စတင်ထုတ်ပြန် ကြေညာထားသည့်စာရင်းအရ၊ တော့(ခ)ခရိုင်အတွင်းကိုဗစ်-၁၉ ပိုးတွေ့လူနာစုစုပေါင်း (၄၂၈၉)ဦးရှိသည့်အနက် အချို့မှာ ပြန်လည်ကောင်းမွန်လာပြီးဆေးရုံမှဆင်းခွင့်ပြုလိုက်ပြီးဖြစ်သည်။ လောလောဆယ်တွင်တော့(ခ)ခရိုင် ကိုဗစ်-၁၉ကုသရေး ဆေးရုံများ၊ ကွင်းဆင်းကုသရေးဌာနများ (သို့မဟုတ်) သီးခြားခွဲထုတ်စောင့်ကြည့်ရေးဌာနများတွင် လူနာပေါင်း ၂၂၀၀ ကျော်ကိုဆက်လက်ကုသပေးနေဆဲဖြစ်ပါသည်။ [\(တော့\(ခ\)ခရိုင်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးရုံးကြော်ညာစာမျက်နှာ\)](#)

ဤကဲ့သို့သောအရေးကြီးသည့်အခြေအနေများကိုလျင်မြန်စွာတုံ့ပြန်လုပ်ဆောင်နိုင်ရန်အတွက် ဇွန်လ ၂၈ ရက်နေ့တွင် မယ်တော်ဆေးခန်းသည်မဲဆောက်မြို့နယ်ကျန်းမာရေးဌာန၏တရားဝင်အသိအမှတ်ပြုမှုဖြင့် ကိုဗစ်-၁၉ ယာယီကုသရေး ဆေးရုံအဖြစ်၊ ရှုပ်ထွေးသောသို့မဟုတ်ပြင်းထန်သောရောဂါများဖြစ်ပေါ် နိုင်သည့်အန္တရာယ်နည်းပါးသည်ဟု ယူဆ ရသောရောဂါကူးစက်လူနာ (၆၀)ဦး မှ (၇၀)ဦးအကြားကိုပြုစုကုသပေးလျက်ရှိပါသည်။ မယ်တော်ဆေးခန်းဝန်ထမ်းများ အနေဖြင့်လူနာများအားနေ့စဉ်ပြုစုကုသပေးရန်တာဝန်ယူသည့်အပြင်၊ မဲဆောက်ဆေးရုံကြီးနှင့် အခြားသော သီးခြားတိုင်းပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဌာနများရှိကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းများနှင့်အတူတကွ ပူးပေါင်းပါဝင်၍ရောဂါကူးစက်ခံ ရသောလူနာများ၊ ရောဂါပိုမိုဆိုးဝါးလာခြင်းရှိမရှိနှင့် လိုအပ်ပါကအချိန်မီလွှဲပြောင်းပို့ဆောင်ပေးနိုင်ရန်အတွက်၊



လူနာများအားအနီးကပ်စောင့်ကြည့်စစ်ဆေးပေးရန် တာဝန်ယူကြရပါသည်။မဲဆောက်မြို့နယ်တွင် လက်ရှိဖြစ်ပေါ်နေသော ကိုဗစ်-၁၉ကူးစက်မှုလှိုင်းစတင်ချိန်မှစ၍ မယ်တော်ဆေးခန်းသည် မဲဆောက်ဆေးရုံကြီးမှလွဲပြောင်းပေးလာသော ကူးစက်လူနာများ၊ မယ်တော်ဆေးခန်းဝန်ထမ်းများ၊ မိတ်ဖက်အဖွဲ့အစည်းများနှင့်ပတ်ဝန်းကျင်ရှိလူထုအသိုင်းအဝိုင်းများမှ ပိုးကူးစက်ခံနေရသောလူနာပေါင်း (၃၂၅) ဦးကို စောင့်ကြည့်လက်ခံကူညီပေးနေပါသည်။

ဇွန်လိုင်လ ၉ ရက်နေ့တွင် ကိုဗစ် ၁၉ရောဂါပိုးကိုပထမဆုံးကူးစက်ခံရသည့်ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းအားရှာဖွေဖော်ထုတ် နိုင်ခဲ့သည်။ ဤအဖြစ်အပျက်ကြောင့်မယ်တော်ဆေးခန်းသည်ဒေသဆိုင်ရာကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းများနှင့်ပူးပေါင်း၍ ၊ ဝန်ထမ်းများနှင့်ကူးစက်ခံရနိုင်သည့်အခြေအနေရှိသည့်သူများအားလုံးကိုထိတွေ့မှုခြေရာခံခြင်းနှင့် ကိုဗစ်-၁၉ စစ်ဆေးခြင်း များပြုလုပ်ခဲ့ပါသည်။

စဉ်	အုပ်စုအမျိုးအစားများ	စစ်ဆေးမှုပြုသည့်လူအရေအတွက်	ကိုဗစ်-၁၉ အတည်ပြုလူနာ	%
၁	ဆေးကုသရေးဆိုင်ရာဝန်ထမ်း	၁၇၃	၃၈	၂၂%
၂	ကုသရေးဆိုင်ရာမဟုတ်သည့်အခြားဝန်ထမ်း	၃၀၉	၅၁	၁၇%
၃	အိမ်ထောင်စုအတွင်းထိတွေ့မှု	၁၂၅	၅၈	၄၆%
၄	အနီးပတ်ဝန်းကျင်ရှိလူထုအသိုင်းအဝိုင်း	၇၄	၂၀	၂၇%
၅	လူနာများ	၅၃	၁၅	၂၈%
	စုစုပေါင်း	၇၃၄	၁၈၂	၂၅%

** ၂၀၂၁ ခုနှစ် ဇွန်လိုင်လ ၂၇ ရက်နေ့ နောက်ဆုံးရရှိထားသည့်ကိန်းဂဏန်းများ အထက်ပါကိန်းဂဏန်းများသည်လူထုအသိုင်းအဝိုင်း သို့မဟုတ် ဆေးခန်းနှင့်ယင်း၏မိတ်ဖက်အဖွဲ့အစည်းများအတွင်းဖြစ်ပေါ်နေသည့်ကိုဗစ်-၁၉ ကူးစက်ရောဂါပျံ့ပွားခြင်းနှင့် ကာကွယ်ခြင်းဆိုင်ရာ တို့ကိုဖော်ပြသည့်ကိန်းဂဏန်းများမဟုတ်ကြောင်းသတိပြုပါ။ ယင်းတို့မှာ ရောဂါပိုးထိတွေ့ခံရမှု အလားအလာရှိသောသူများ၊ ကူးစက်ခံရမှုအန္တရာယ်ရှိသောသူများကိုအခြေခံအားဖြင့်စစ်ဆေးပေးသည့် ရလဒ်အပေါ် ရည်ညွှန်းထားပါသည်။*

ကြိုတင်ကာကွယ်သည့်အနေဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ဝန်ထမ်းများ သူတို့၏မိသားစုများနှင့် မိမိတို့ဝန်ဆောင်မှုပေးသောလူထု အသိုင်းအဝိုင်းတို့၏ကျန်းမာရေးနှင့်ဘေးကင်းလုံခြုံရေးအတွက် ဇွန်လိုင်လ ၁၅ ရက်နေ့မှစ၍ မယ်တော်ဆေးခန်းရှိ ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာဝန်ဆောင်မှုအများစုကို ရက်အကန့်အသတ်မရှိရပ်ဆိုင်းထားပါသည်။ ဤကဲ့သို့ဆိုင်းငံ့ထားခြင်းအားဖြင့် ရောဂါကူးစက်ခံနေရသောမယ်တော်ဆေးခန်း၏မိသားစုဝင်များ၊ လူထုအသိုင်းအဝိုင်းအဖွဲ့ဝင်များအားကောင်းစွာပြုစု စောင့်ရှောက်ကုသပေးရေးကိုအာရုံစိုက်လုပ်ဆောင်ပေးခွင့်ရရှိမည်ဖြစ်သည်။



ဆေးကုသမှုဆိုင်ရာဝန်ဆောင်မှုများ

ဤအချိန်အတောအတွင်း၌ ကိုဗစ်စစ်ဆေးပေးရန်လာရောက်သည့်သူမှလွဲ၍ ဆေးကုသမှုဆိုင်ရာဝန်ဆောင်မှုအားလုံးကိုပိတ်ထားပါသည်။

ကျေးဇူးပြု၍မယ်တော်ဆေးခန်း၏ Facebook တွင် ([မြန်မာဘာသာ/အင်္ဂလိပ်ဘာသာဖြင့်](#)) တင်ထားသောနောက်ဆုံးရသည့် သတင်းအချက်အလက်များအထူးသဖြင့် ကြိုတင်ခန့်မှန်းရန်မပြုနိုင်သောအခြေအနေရှိသည့်ကာလများအတွင်း တတ်နိုင်သမျှရရှိစေဆောင်ထားသည့်သတင်းအချက်အလက်များကိုမကြာခဏဖတ်ရှုပေးစေလိုပါသည်။

မယ်တော်ဆေးခန်းအနေဖြင့် လက်ရှိထိုင်းနိုင်ငံကျန်းမာရေးနည်းစနစ်မှကိုင်တွယ်လုပ်ဆောင်နေသော ကိုဗစ်-၁၉ စစ်ဆေးခြင်းနှင့်ကာကွယ်ဆေးထိုးပေးခြင်းများကိုမပြုလုပ်နိုင်သေးပါ။ သင့်အနေဖြင့်ရောဂါကူးစက်မှုခံနေပြီး ကိုဗစ်-၁၉ စစ်ဆေးမှုလိုအပ်နေသည်ဟုထင်ပါက မဲဆောက်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး၏ဖုန်းခေါ်ဆိုမှု ၀၆၅-၄၆၁-၁၁၂၀ သို့မဟုတ် ကိုဗစ်-၁၉ ဖုန်းခေါ်ဆိုမှုစင်တာ ၁၄၄၂ (သို့မဟုတ်) ၁၆၈၈ သို့ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။ ကိုဗစ်-၁၉ ကာကွယ်ဆေးနှင့်ပတ်သက်သော သတင်းအချက်အလက်များကိုသိရှိလိုပါက ထိုင်းအစိုးရလူမှုဆက်ဆံရေးဌာန ၏တရားဝင် [Facebook](#) စာမျက်နှာတွင် ရှာဖွေနိုင်ပါသည်။

အကယ်၍သင်သည်ကိုယ်ဝန်ဆောင်မိခင်ကျန်မာရေး (မီးမဖွားမီ၊ မီးဖွားစဉ်နှင့်မီးဖွားပြီးနောက်စောင့်ရှောက်ပေးခြင်း)နှင့် ပတ်သက်၍အကူအညီလိုအပ်ပါကမဲဆောက်ဆေးရုံကြီး (သို့မဟုတ်) အနီးစပ်ဆုံးဆေးခန်းများသို့ဆက်သွယ်ပါ။ မကူးစက်နိုင်သော(နာတာရှည်)ရောဂါများကိုကုသပေးရန်အကူအညီလိုအပ်သည့်သူများအတွက်ဆရာမ ဆိုဖီယာလှထံ (အင်္ဂလိပ်၊ မြန်မာ၊ ကရင်ဘာသာဖြင့်) ဖုန်းနံပါတ် ၀၈၁-၀၃၇-၅၈၀၀ (သို့မဟုတ်)ဆရာစောသန်းလွင်ထံ (အင်္ဂလိပ်၊ မြန်မာ၊ ကရင်နှင့် ထိုင်းဘာသာဖြင့်)ဖုန်းနံပါတ် ၀၈၈-၁၄၄-၉၅၅၁ ဖြင့်ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။

အလှူငွေ/ထောက်ပံ့မှုများ။

ဤခက်ခဲသောအချိန်ကာလများအတွင်း၊ မယ်တော်ဆေးခန်း၏လူမှုအသိုင်းအဝိုင်းများနှင့် မိတ်ဆွေများအတွက်အကူအညီများပေးရန်စိတ်ဝင်စားကြောင်းဖော်ထုတ်ပြောပြလာကြသည့်သူများစွာရှိပါသည်။ ယင်းအတွက်ကျွန်ုပ်တို့မှအလေးအနက်ကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။ ဤကဲ့သို့ အကူအညီပေးရန်စိတ်ဝင်စားသည့်သူများအားပြောကြားလိုသည်မှာ မိမိတို့သည် ကိုဗစ်-၁၉ ကွင်းဆင်းကုသရေးဌာနဖြစ်သည်နှင့်အညီ၊ လူအသီးသီး၏လုံခြုံရေးကိုထောက်ချင့်သောအားဖြင့် မိမိတို့သည် အကူအညီများကိုအတိုင်းအတာဖြင့်သာလက်ခံနိုင်သည်ဆိုကြောင်းကိုသိရှိနားလည်လက်ခံပေးပါရန် ဖြစ်ပါသည်။ လက်ရှိတွင် ကျွန်ုပ်တို့အနေဖြင့်ချက်ပြုတ်ထားသောအစားအစာများ သို့မဟုတ် တစ်ဦးချင်းစီမှဝယ်ယူပေးသော ဆေးဝါးများကိုလက်ခံနိုင်မည်မဟုတ်ပါ။ အကယ်၍သင့်အနေဖြင့်အဝတ်အထည် (သို့မဟုတ်)အိပ်ယာအသုံးအဆောင်တို့ကို လှူဒါန်းလိုပါကယင်းပစ္စည်းများသည် အသုံးမပြုရသေးသောပစ္စည်းအသစ်များကိုသာလှူဒါန်းပေးပါရန်မေတ္တာရပ်ခံပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့အတွက်အလွန်လိုအပ်သောပစ္စည်းများကိုအောက်ပါစာရင်းဇယားတွင် ဖော်ပြထားပါသည်။



အထွေထွေလူမှုရေးဆိုင်ရာအထောက်အပံ့
အစာခြောက် (ဆန်၊ ငါး၊ သေတ္တာ၊ ဆီ၊ ပဲဆား၊ ငရုတ်သီးမှုန့်၊ အသားမှုန့် စသဖြင့်)
အာဟာရဖြည့်အစာ (နို့၊ မိုင်လို စသဖြင့်)
အိပ်ယာအသုံးအဆောင်ပစ္စည်း (ဖျာ၊ ခေါင်းအုံး၊ စောင်၊ ခြင်ထောင်စသဖြင့်)
ဆေးဝါးအထောက်အပံ့
PPEs (ခွဲစိတ်ခန်းသုံးနာခေါင်းစည်း၊ မျက်နှာကာ၊ လက်အိတ်၊ ခေါင်းစွပ်၊ ဆေးရုံသုံးအပေါ် ရုံအဝတ်)
N95 နာခေါင်းစည်း
ရောင်ခြည်သုံးအပူတိုင်းကိရိယာ
သွေးဖိအားတိုင်းစောင့်ကြည့်စက်နှင့် သွေးတွင်းအောက်စီဂျင်တိုင်းစက်
တစ်ကိုယ်ရေးကာကွယ်ရေးပစ္စည်း (Surgical Scrubs)
ပိုးသတ်ဆေးရည်များ
အရက်ပျံ ၇၀ % + ဂလစ်ဆရင်း ၁%
အရက်ပျံဂျယ် (Alcohol Gel)
ဓာတ်ခွဲခန်းသုံးအထောက်အကူပြုပစ္စည်း
ကိုဗစ်-၁၉ အင်တီဂျင် စစ်ဆေးရေးကိရိယာ (Rapid Atigen Test Kit) (ထိုင်းနိုင်ငံ FDA မှထောက်ခံချက်ရှိထားပြီး)
ဂလူးကို့စ် စစ်ဆေးခြင်း (၅၀ x box)
တစ်ကိုယ်ရည်သန့်ရှင်းရေးအသုံးအဆောင်ပစ္စည်း
တစ်ကိုယ်ရည်သန့်ရှင်းရေးပစ္စည်း (ဆပ်ပြာ၊ ခေါင်းလျော်ရည်၊ သွားတိုက်ဆေး၊ အမျိုးသမီးလစဉ်သုံးပစ္စည်း၊ အိမ်သာသုံးစက္ကူ။)

* ထောက်ခံချက်ရရှိထားသောပစ္စည်းများကိုအောက်ပါထိုင်းနိုင်ငံ FDA ဝက်ဆိုဒ်တွင်ရှာဖွေနိုင်ပါသည်။

https://www.fda.moph.go.th/sites/Medical/SitePages/test_kit_covid19.aspx

ဤစာရင်းဇယားသည် မြန်ဆန်စွာဆင့်ကဲပြောင်းလဲဖြစ်ပေါ်နေသောအခြေအနေများအရအရေးကြီးလိုအပ်ချက်များဖြစ်ပြီး၊ ကျွန်ုပ်တို့၏အပြောင်းအလဲရှိပါကအချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီအကြောင်းကြားသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ လူ့ဒါန်းလိုသည့်အချက်အလက်နှင့်ပတ်သတ်၍ အောက်တွင်ဖော်ပြထားသည့်ရွေးချယ်သတ်မှတ်ထားသည့်သူထံသို့ဆက်သွယ် မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။



ဆက်သွယ်ရမည့်အကြောင်းအရာများ

သိရှိလိုသည့်အထွေထွေအကြောင်းအရာများနှင့်အလှူငွေပေးခြင်းနှင့်ပတ်သက်ပြီးအောက်ပါပုဂ္ဂိုလ်များထံသို့ ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

- ဆရာမနွယ်နီ (အင်္ဂလိပ်၊ မြန်မာ၊ထိုင်းဘာသာ) ၀၈၄-၈၂၀-၃၇၄၃
- ဆရာမအယ်နီ (အင်္ဂလိပ်၊ မြန်မာ၊ကရင်ဘာသာ) ဖုန်းနံပါတ် ၀၈၉-၉၁၆-၅၈၅၅
- ဆရာမ ပတ္တနီ (Ms Pattinee Suanprasert) (အင်္ဂလိပ်နှင့်ထိုင်းဘာသာ) ဖုန်းနံပါတ် ၀၈၇-၆၇၇-၁၄၁၅

မီဒီယာများအတွက်ဆက်သွယ်ရန်။

- စောသန်းလွင် (အင်္ဂလိပ်၊ မြန်မာ၊ ကရင်နှင့် ထိုင်းဘာသာ) ဖုန်းနံပါတ် ၀၈၈-၁၄၄-၉၅၅၁
- ဆရာမ ပတ္တနီ (Ms Pattinee Suanprasert) (အင်္ဂလိပ်နှင့်ထိုင်းဘာသာ) ဖုန်းနံပါတ် ၀၈၇-၆၇၇-၁၄၁၅

ဆေးဘက်ဆိုင်ရာစုံစမ်းမေးမြန်းခြင်း။

- ဆရာမနော်ဆိုဖီယာလှ (မြန်မာ၊ အင်္ဂလိပ်၊ကရင်ဘာသာဖြင့်) ဖုန်းနံပါတ် ၀၈၁-၀၃၇-၅၈၀၀
- စောသန်းလွင် (အင်္ဂလိပ်၊ မြန်မာ၊ ကရင်နှင့် ထိုင်းဘာသာ) ဖုန်းနံပါတ် ၀၈၈-၁၄၄-၉၅၅၁

ကိုဗစ်-၁၉ အခြေအနေတိုက်ရိုက်အရေးပေါ်တုံ့ပြန်လုပ်ဆောင်မှုအဖွဲ့အားအကူအညီပေးရန်စိတ်ဝင်စားသောသူများအနေဖြင့် online အားဖြင့်အလှူငွေများလွှဲပေးနိုင်ပါသည်။

အကောင့်အမည် (Suwannimit Foundation for Mae Tao Clinic)

အကောင့်နံပါတ် ၀၁၆ ၈ ၈၃၈၀၇၇

ဘဏ်နှင့်ဘဏ်ခွဲ - Kasikorn Bank, Mae Sot

Swift Code: KASITHBK

ဘဏ်လိပ်စာ - ၈၄/၉ Prasart Withi Rd, Mae Sot, Tak Province, 63110, Thailand

အလှူငွေများပေးရန်အတွက်ထပ်မံသိရှိရန်လိုအပ်သေးပါက အောက်ပါ စာမျက်နှာ သို့နှိပ်/ဝင်ပါ။

<https://maetaoclinic.org/how-to-help/donate/> သို့မဟုတ် Fundraising@maetaoclinic.org သို့ဆက်သွယ်ပါ။